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Sammanträdesdatum 

2023-09-07 
 

  

Brottsförebyggande rådet 
  

 
Plats och tid  Sessionssalen, Stadshuset kl. 13:00 – 15:10 

Beslutande ledamöter 
 

Leif Pettersson (S) kommunstyrelsen 
HåGe Persson (M) kommunstyrelsen § 14-16 
Yvonne Persson (S) VBU 
Håkan Frank (M) social- och utbildningsnämnden 
Åsa Bergkvist (S) vård- och omsorgsnämnden 
 
 
 

  
 
 
 

Övriga närvarande Tjänstemän 
Maria Skoglund, kommundirektör 
Lars Karlsson, Polisen 
Erik Odens, näringslivschef 
Mikael Fältsjö, förbundschef VBU 
David Helsing, säkerhetschef 
Therese Lidholm tf IFO-chef 
Mikael Hofström, LKFAB 
Lisa Haglund, ungdomsstrateg 
Matilda Tjust, brottsförebyggande samordnare 
Maria Östgren, kommunsekreterare 

Övriga 
Matilda Schollin, student 

 
Underskrifter 

 Sekreterare  Paragrafer § 14-18 
 Maria Östgren  

 Ordförande   
 Leif Pettersson  

 Justerande   
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 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Brottsförebyggande rådet 

Sammanträdesdatum 2023-09-07 Paragrafer § 14-18 

Datum då anslaget sätts upp  Datum då anslaget tas ned  

Förvaringsplats för protokollet Protokollet förvaras på kanslienheten, Stadshuset 
 

Underskrift   
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Ärendelista 
 
§ 14 Dagordningen godkänns  4 
§ 15 Genomgång av föregående protokoll  5 
§ 16 Aktuella frågor  6 - 7 
§ 17 Rapportering från FAS  8 
§ 18 Övriga frågor  9 
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§ 14   

 

Dagordningen godkänns 

Beslut 
Dagordningen godkänns med föreslaget tillägg. 

Beskrivning av ärendet 
Ungdomsstrategen informerar om Lupp-enkäten, tas upp under Övrigt.  
______ 
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§ 15   

 

Genomgång och rättelse av föregående protokoll 

Beskrivning av ärendet 
Åsa Bergkvist påpekar att det i § 9 under rubriken vård- och omsorgsnämnden 
information felaktigt står samsjuklighetsföreningen  rätt ska vara 
samsjuklighetsutredningen.  

I övrigt godkänns protokoll från 15 juni 2023. 

______ 
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§ 16   

 

Aktuella frågor 

Laget runt 

Polisen – Lars Karlsson 
 Informerar om kommande förändringar inom Polisen. 
 Ingen större förändring i statistiken från förra året vad gäller anmälda 

brott. 
 Positivt att kommunen anställt en brottsförebyggande samordnare – 

Matilda Tjust   

Ludvika Kommunfastigheter AB – Mikael Hofström och HåGe 
Persson 

 LudvikaHem har tillsammans med socialtjänsten och AMI startat ett 
projekt med portvärdar. Två är placerade i Marnäsområdet och två på 
Ludvika gård. Utöver det finns en gruppledare. Syftet är integration 
samt att få ordning och lugn i bostadsområdena. Projektet är ettårigt. 
Värdarna ser bland annat till att det är rent och snyggt i området och de 
ser även till ordningen i tvättstugorna och trapphusen. 

Håge  
 Rivning av de fastigheter i Fredriksberg som kommunen köpte ska 

upphandlas. 
 LudvikaHem kommer att satsa på en aktivitetsarena på Ludvika gård i 

syfte att lyfta området.  
 Hitachi blockhyr möblerade lägenheter på Ludvika gård.  

Social- och utbildningsnämnden – Håkan Frank 
 Lugn start på terminen.  
 Problem med trångboddhet på grund av många nyanlända barn.  
 Önskvärt att få tillgång till lilla Kyrk. 
 Flera av kommunens skolgårdar behöver rustas upp, utemiljön är 

väldigt eftersat. 

Näringslivsenheten - Erik Odens 
 IT-bedrägerier ökar sett ur ett näringslivsperspektiv.  
 Stökigt mellan centrum och gallerian men lugnare i kollektivtrafiken.  
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 Torget vid Coop på Ludvika gård behöver bättre belysning för att det 
ska bli tryggare.  

Vård- och omsorgsnämnden – Åsa Bergkvist 
 De medarbetare inom vård- och omsorgsförvaltningen som befinner sig 

i alla kommundelar alla tider på dygnet skulle kunna vara ögon och öron 
vad gäller brottsförebyggande arbete.  

 Hemtjänstens mobiler skulle kunna ha kommunens felanmälningsapp 
installerad.  

Socialtjänsten - Terese Lidholm  
 Fler aktualiseringar och orosanmälningar i år än förra året 
 Två fältassistenter börjar i november.  
 Många ungdomar, inte tidigare kända, har testat narkotika i sommar. 

VBU – Mikael Fältsjö och Yvonne Persson 
 Ambitionen är att jobba förebyggande mot droger. VBU har ett bra 

samarbete med polisen.  
 Det vore bra att kunna erbjuda unga utlandsfödda på 

vuxenutbildningen någon typ av föräldrakurs. 

Ungdomsstrateg - Lisa Haglund 
 Det finns elever på gymnasiet uttrycker oro för knarket.  

Kommundirektör - Maria Skoglund 
 Sammanfattar vikten av att alla samarbetar och arbetar mer 

förebyggande när det gäller drogerna.  

_______ 
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§ 17   

 

Rapportering från FAS 

Beskrivning av ärendet 
Brottsförebyggande samordnaren rapporterar från förebyggande arbete i 
samverkan, FAS. 

 Lugn sommar i det stora hela.  
 Ordningsstörningar och skadegörelse vid Lorensbergaområdet. 
 Från Ludvika gård rapporteras om att man hittar 10-15 tomma 

lustgasflaskor i veckan. 
______ 
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§ 18   

 

Övriga frågor 

Beskrivning av ärendet 
Ungdomsstrategen informerar om Lupp-enkäten (Lokal uppföljning av 
ungdomspolitiken). 

Enkäten vänder sig till elever i åk 8 samt åk 1 på gymnasiet. Ludvika har gjort 
enkäten varje år sedan 2005. Svarsfrekvensen är bra, cirka 85 % på grundskolan 
och något lägre på gymnasiet. Resultatet återkopplas till eleverna vid 
ungdomstingen samt redovisas i sin helhet på sidan Ungnytt 
www.ludvika.se/ungnytt  

____ 
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